
 

Referat fra møte i Tjølling menighetsråd 

Møtedag: 23.10.2018 

Møtested: Menighetssenteret 

Møtetid: 19:00 

Tilstede: Karen K. Hellenes, Bjørn Kinserdal, Margrethe A. Kjøndal, 
Nathalie G. Thon, Clas Huseby, Anna Kristine Kaupang, Jon S. 
Lundestad, Vigdis M. Poupart 

Forfall: Kirsti Vittersø, Kari C. B. Fossdal, Margrethe A. Kjøndal, Live M. 
Øjerud, Knut Storlien 

Saksliste nr: 07/2018 
 

 
 
Sak 41/2018: Godkjenning innkalling 07/2018 og referat 06/2018 
 

Vedtak: Innkalling 07/2018 og referat 06/2018 godkjennes. 
 
 

Sak 42/2018: Orienteringssaker 
 

 Siste nytt fra LKFR 

 Status ansettelse sogneprest. 
o Ligger utlyst nå. Søknadsfrist 6.11.18. 

 Offersøknad kommet fra Inkludermeg.no. Tar denne foreløpig til 
orientering. Tas opp sammen med eventuelt andre søknader før 
gudstjenesteliste skal utarbeides. 

 Behov for brannvakter til julekonsertene. Anledning til å være 
brannvakt på konsert ved Gjønnes-brødrene den 6. Desember. 27. 
November kl 18:00 konsert ved Atle Pettersen, Bits og GlaVox. 

 Temakvelder – veien videre. 
o Temakveldene høsten 2018 har sålangt hatt 2 samlinger med 

14-25 deltakere per gang. Det har opplevdes positivt. Karen 
snakker med Kari og legger opp til 3 samlinger i vårhalvåret 
2019. Anne, Arve, Eva-Lill og Inger Marie har hjulpet til med 
det praktiske denne høsten. 

 Ny messehakel, svar fra biskop på vår søknad. 
 

 
Sak 43/2018: Kantor Vigdis M. Poupart orienterer MR om sine oppgaver, ønsker og 
utfordringer i sitt arbeid (årlig orientering). 
 
En stor del av arbeidsoppgavene til kantor er gudstjenester. Det har vært prioritert å 
ha solister og flere musikere på flere gudstjenester. Arbeidsoppgavene er også å 
spille ved begravelser, her har Poupart fått det til slik at hun har flest mulig av 
begravelsene som er i Tjølling. Det har også vært arrangert flere konserter, blant 



annet formiddagskonserter. Prosjekt-kor i november/desember har vært positivt. 
 
Pianoet i kirken er ok. Orgelet har behov for noen utbedringer, blant annet i form av 
oppstøtting enkelte steder. Det er også noen lyder som er noe skarpe/harde og med 
fordel kunne vært bedre. Dette kan gjøres ved å omintonere for å gjøre tonene 
rundere, varmere eller spissere etter behov.  
 
Elektronisk trommesett har ikke blitt skaffet enda. Innkjøp av dette er et ønske fra 
kantor og menighetsråd. 
 
Kantor oppfordrer menighetsrådet til å støtte opp om arrangementer og fremsnakke 
det som skjer i menigheten. 
 
 
Sak 32/2018: Menighetsbladet. 
 
Tiltak for rekruttering av frivillige til dette arbeidet. 
 
Clas Huseby skriver en notis til neste nummer av menighetsbladet om at personer 
som ønsker å være frivillige i menighetsblad-arbeidet kan ta kontakt med ham. 
 
Vi har på forespørsel fått et bedre og rimeligere tilbud på trykking av menighetsbladet 
fra LOS Digital. LOS Digital kan også tilby en betydelig kortere frist for innsending av 
materiale (3-4 dager mot 1 måned ved nåværende trykkeri). MR er positive til bytte 
av trykkeri. Anne Marit Ådland gis fullmakt til å avgjøre dette. 
 
 
Sak 44/2018: Regnskapsrapport per 31.08.2018. 
 
Gjennomgang av regnskapsrapporten. 
 
Vedtak: Forslag til revidert budsjett vedtas med foreslåtte justeringer. 
 
 
Sak 45/2018: Eventuelt. 
 

Diskusjon om det er behov for ekstra møte i forbindelse med tilsettingsprosessen 
av ny sogneprest. Clas Huseby undersøker med prost og gir informasjon via e-post. 
 
 

Underskrift av protokoll: Bjørn Kinserdal og Karen K. Hellenes 


